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Protokół nr XV/2012 

z sesji Rady Gminy Dębowiec 
w dniu 31 stycznia 2012r.  

Radni wraz z materiałami na sesję otrzymali następujący porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania radnych. 
3. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
4. Informacja o działalności i wynikach sportowych UKS „Dębowianka” Dębowiec 
5. Informacja w sprawie zmiany ustawy w sprawie utrzymania czystości i porządku w gminach 
6. Przedstawienie informacji o średnich wynagrodzeniach nauczycieli w roku 2011. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dębowiec na lata 

2012-2021. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy Dębowiec na 2012r. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych stanowiących 

własność Gminy Dębowiec. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie: powołania Komisji Statutowej Rady Gminy Dębowiec. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia wysokości diet dla radnych, Przewodniczącego Rady Gminy, 

przewodniczących komisji 
12. Sprawozdanie z działalności wójta. 
13. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 27 grudnia 2011r. 
14. Wolne wnioski i zakończenie sesji.  

 
Ad . 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad  
XV Sesję Rady Gminy Dębowiec w dniu 31 stycznia 2012r. otworzył Marian Matejczuk – 
Przewodniczący Rady Gminy. Obecnych 13 radnych – lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. Przewodniczący RG zaproponował, aby: 
- pkt 2 omówić łącznie z pkt.3. 
- wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał w następujących sprawach: 
Po punkcie 6 

a) wprowadzenia uzupełnienia do Uchwały Nr 98/XIII/2011 Rady Gminy Dębowiec z dnia 06 
grudnia 2011 r. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dębowiec na lata 2011-
2014  

Po punkcie 7 
b) zmiany Uchwały nr 107/XIV/2011 Rady Gminy Dębowiec z dnia 27 grudnia 2011 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Dębowiec na 2012 r. 
W związku z powyższym numeracja punktów porządku obrad ulegnie zmianie. 
Radni jednogłośnie opowiedzieli się za zmienionym porządkiem obrad. 
Na protokolanta Przewodniczący RG  powołał Dorotę Krzyżanek. Radni nie wnieśli uwag.  
 

Na Sesji obecny był Alfred Brudny – przedstawiciel Gminy Dębowiec w spółce Wodociągi Ziemi 

Cieszyńskiej, który  przedstawił Radnym informację o procedurze uchwalania taryf na wodę. Omówił 

części składowe taryfy na rok 2012r. oraz kalkulację składników taryfy. Poinformował, że system 

stawek we wszystkich samorządach jest jednolity – taki system jest najkorzystniejszy, zwłaszcza 

dla małych gmin. Taryfa składa się z opłaty licznikowej oraz opłaty za 1m3 wody. Na rok 2012 

proponowana zmiana taryfy to 4,50 zł.(z 4,24 zł) w tym 8% VAT. Stawka opłat za odczyty pozostała 

bez zmian. Nowe inwestycję podejmowane przez spółkę znacząco podnoszą poziom amortyzacji. 

Koszty amortyzacji wzrosły o 7,4% głównie za sprawą miasta Cieszyn, które buduje kanalizację. 

Przy okazji robót kanalizacyjnych spółka wykonywała remonty sieci na terenie Starego Miasta. 

Amortyzacja to 1/3 planowanego wzrostu taryf. 

Na stawkę taryfy wpływ mają również wynagrodzenia pracowników. W spółce są 292 etaty. Istnieje 

układ zbiorowy pracy. Związki zawodowe wynegocjowały 4,5 % podwyżkę płac dla pracowników w 

stosunku do roku poprzedniego. W taryfie stanowi to około 0,05 zł. Kolejnym składnikiem są koszty 

zużycia materiałów oraz koszty ogólnozakładowe i koszty energii. Części składowe taryfy są ściśle 
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określone. Spółka nie gromadzi funduszy rezerwowych np. na emerytury czy odprawy dla 

pracowników w przyszłości. Kapitał własny spółki to ok. 90 mln. zł. 

Przedstawiciele zarządu spółki są gotowi w każdej chwili, żeby przyjechać również do gminy 

Dębowiec i wyjaśnić ewentualne wątpliwości związane z taryfą.  

K. Kozieł – spółka traktuje Gminę jak monopolista. Nie mamy możliwości zapytania przedstawiciela 

spółki o wyjaśnienie przed podjęciem uchwał w sprawie taryf.. Odnoszę wrażenie, że  materiały, 

które otrzymaliśmy przed podjęciem uchwały zawierają inne informacje od tych, które pan Alfred 

Brudny przedstawił. K. Kozieł wyraził wątpliwości dot. zasadności utrzymywania tak dużej liczby 

pracowników administracyjnych oraz co do funduszu nagród i funduszu odpraw. 

Alfred Brudny poinformował, że spółka ogranicza zatrudnienie w sposób bardzo łagodny, przedstawił 

również politykę inwestowania. Corocznie inwestowane jest ok. 6 mln. zł. 

Przewodniczący RG zaproponował, aby umożliwić wizytę przedstawiciela wodociągów raz w roku 

przed podjęciem taryfy. 

Alfred Brudny zaproponował, że wyjaśni na piśmie kwestię wypłacania nagród i odpraw 

pracowniczych. 

Ad.2, 3 

Zapytania Radnych, Odpowiedzi na zapytania Radnych 

Radna B.Matuszna:  

Czy można się dowiedzieć odnoście mostku k. p.  Żerdki w Iskrzyczynie? 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział:   

Interweniowałem w tej sprawie osobiście. Na dzień dzisiejszy mostek ma szerokość 3.20m W 
przeszłości był poszerzony o 1 płytę drogową do ok. 4m. Niestety woda podmyła poszerzenie i 
wypłukała podkład kamienny. Na dzień dzisiejszy korzystają z niego ciągniki rolnicze o takich 
gabarytach, że istniejąca i sprawna technicznie szerokość pozwala bez problemu korzystać z 
przejazdu. Na dzień dzisiejszy nie przewidujemy remontu mostka. 

Radna E.Malik: 

1.Proszę o interwencję w sprawie wypłukanego rowu przez wodę w Simoradzu na wysokości posesji 
od p. Kojmy do p. Szkutka. 

2. Kto zajmuje się czyszczeniem tablic informacyjnych na terenie gminy? 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział:   

Ad.1 Sprawdzimy na miejscu sytuację. 

Ad.2 Tablice informacyjne na terenie gminy porządkowane są przez Sołtysów, a w centrum 
Dębowca przez pracowników Urzędu Gminy. 

Na komisji dyskutowaliśmy o ewentualnej odpłatności za rozwieszanie plakatów. Sprawa ta pojawiła 
się już w poprzedniej kadencji, ale nie została przez radnych podjęta. 

Radny K.Kozieł: 

Czy byłaby możliwość zaproszenia na sesję komendanta policji w Strumieniu? 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział:   

Postaramy się wystosować takie zaproszenie. Umówiłem się również z komendantem wojewódzkim 
na rozmowę w sprawie możliwości przeniesienia Gminy Dębowiec pod opiekę bliżej położonego 
Komisariatu w Skoczowie lub Cieszynie. 
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Radny B.Brudny: 

Jak daleko posunięta jest sprawa planów zagospodarowania przestrzennego dla Ogrodzonej i 
Łączki? 

P.O Kierownika Referatu Gospodarki Wiejskiej R. Michnik: 

Projekty planów najprawdopodobniej w przyszłym tygodniu zostaną wyłożone do publicznej 
wiadomości. 

Radny R.Kłoda: 

Czy jest możliwość wzmocnienia sygnału internetowego na terenie Gminy?.  

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział:   

Pracujemy nad tym tematem, informatyk analizuje najkorzystniejsze oferty. 

Radny M.Gajdacz: 

1. Czy do Wójta dotarły informacje dotyczące zamknięcia Ośrodka Zdrowia w Ogrodzonej? 

2. W okolicy oczyszczalni  w Ogrodzonej przy skrzyżowaniu wyciska wodę, czy można zapobiec 
temu problemowi? 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział:   

1. Nic mi o tym nie wiadomo, nie dotarły do mnie żadne informacje w tej sprawie. Sprawdzimy 
sytuację. 

2. Rów zniszczony jest przez krowy, które przeprowadzane są tamtędy. Jeżeli pan Broda zrobi sobie 
przepust we własnym zakresie, gmina wykona rów. Postaramy się porozumieć z panem Brodą. 

Radna B.Matuszna: 

Proszę o interwencję w sprawie uszkodzonych drenów na ulicy Piekielnej w Iskrzyczynie koło posesji 

p. Błasiak. 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział:   

Zgłosimy sprawę w Spółce Wodnej w Cieszynie. 

Ad.4 

Informację o działalności i wynikach sportowych UKS „Dębowianka” Dębowiec przedstawił trener drużyny p. 
Włodzimierz Habrata.  
 

Ad. 5 

Informację w sprawie zmiany ustawy w sprawie utrzymania czystości i porządku w gminach przedstawił Z-ca 
Wójta Gminy A. Kulesza. Zgodnie z nowelizacją ustawy obowiązek wywozu śmieci z terenu gminy będzie 
spoczywał na gminie. Sama nowelizacja przynosi upoważnienie do podjęcia ok. 15 uchwał w tym roku i na 
przełomie następnego roku. Najważniejszą z nich jest zmiana regulaminu utrzymania porządku i czystości w 
gminie. W drugiej kolejności musimy określić zakres usług w zamian za opłatę, którą mieszkańcy będą musieli  
ponosić. Prognozowany koszt dla mieszkańca to ok. 8-9 zł. Kolejna uchwała określać będzie, jakie usługi będą 
płatne. Z pewnością jak największą ilość odpadów musimy objąć tym systemem. Tylko niektóre będą płatne. 
Musimy zastanowić się jak obciążać mieszkańców, zwłaszcza w kontekście zlikwidowania obowiązku 
meldunkowego. Jest to kwestia do dyskusji. Sukcesywnie będziemy przekazywać materiały w tej sprawie.  
K. Kozieł – trzeba sprawę przyspieszyć, żeby ująć pewne kwoty w budżecie na 2013r.. 
Przewodniczący RG stwierdził, że dobrze, że temat został wywołany w miarę wcześnie, można będzie go 
dokładnie opracować. 
 
Ad. 6 

Informację przedstawił Dyrektor GZOSP w Dębowcu R. Jankowski 
Komisja zapoznała się z informacją, nie wnosi zastrzeżeń. 
Informacja o średnich wynagrodzeniach nauczycieli w roku 2011 stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
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Ad.7 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy I. Krywulko-Grad 

Zgodnie z uwagami nadzoru proponujemy wprowadzić uzupełnienie do treści załącznika nr 2 – „wykaz 
przedsięwzięć dla Gminy Dębowiec realizowanych w latach 2011 – 2014”, wprowadzonego Uchwałą Nr 
98/XIII/2011 Rady Gminy Dębowiec z dnia 06 grudnia 2011 r.  
 
Komisja budżetu i rozwoju gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uchwała nr 113/XV/2012 w sprawie wprowadzenia uzupełnienia do Uchwały Nr 98/XIII/2011 
Rady Gminy Dębowiec z dnia 06 grudnia 2011 r. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Dębowiec na lata 2011-2014 została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad.8 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy I. Krywulko-Grad 

Uchwałą Rady Gminy Dębowiec z dnia 31 stycznia 2012 r. dopisano limity wydatków na łączną kwotę 
75.846,08 zł w grupie umów, o których mowa w art. 226, ust 4 pkt 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o 
finansach publicznych (Dz. U. Nr 157, poz. 1240 ze zm.). Na powyższą zmianę składają się następujące 
przedsięwzięcia:  

• „Nadzór w zakresie obsługi i prowadzenia spraw PPOŻ”. Limit wydatków w 2012 r. - 6.000,00 zł 
oraz w 2013 r. – 6.000,00 zł. Łączne nakłady finansowe 12.000,00 zł; 

• „Obsługa prawna Rady Gminy, Urzędu Gminy w Dębowcu oraz jednostek organizacyjnych”. 
Limit wydatków w 2012 r. - 40.323,84 zł oraz w 2013 r. – 23.522,24 zł. Łączne nakłady 
finansowe 63.846,08 zł. 

Powyższe przedsięwzięcia dopisano w związku z podpisaniem umów z wykonawcami poszczególnych 
przedsięwzięć.  
Komisja budżetu i rozwoju gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uchwała nr 114/XV/2012 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dębowiec na lata 
2012-2021  została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad.9 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy I. Krywulko-Grad 

Proponujemy dokonać zmiany treści § 2 Uchwały Nr 107/XIV/2011 Rady Gminy Dębowiec z dnia 27 
grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębowiec na 2012 r. w ten sposób, że otrzymuje 
on brzmienie: „Tworzy się rezerwę ogólną budżetu w kwocie 100.000,00 zł oraz rezerwy celowe budżetu 
w kwocie 136.465,00 zł, z przeznaczeniem na:  

• wydatki oświaty w kwocie 50.000,00 zł; 
• zarządzanie kryzysowe w kwocie 28.600,00 zł; 
• wydatki inwestycyjne w kwocie 57.865,00 zł”.  

 
Komisja budżetu i rozwoju gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uchwała nr 115/XV/2012 w sprawie zmiany Uchwały nr 107/XIV/2011 Rady Gminy Dębowiec z 
dnia 27 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębowiec na 2012 r. została podjęta 
jednogłośnie. 
 

Ad.10 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy I. Krywulko-Grad 

Zmiany w budżecie Gminy Dębowiec na 2012 r., których dokonanie planowane jest podczas Sesji Rady 
Gminy w dniu 31 stycznia 2012 r. 
Zwiększenie planu dochodów o kwotę 37.972,00 zł, dotyczy: 

� kwota 37.972,00 zł – dochody majątkowe – środki na dofinansowanie własnych inwestycji 
gmin (związków gmin), powiatów (związków powiatów), samorządów województw, 
pozyskane z innych źródeł – dział 600 „Transport i łączność” (wpływ środków unijnych z 
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zadania realizowanego w 2011 r. – „Budowa oświetlenia na ul. Polnej, Rajskiej i Żniwnej 
w Dębowcu”). 

Zmniejszenie planu dochodów o kwotę 72.149,00 zł, dotyczy: 
� kwota 72.149,00 zł – dochody majątkowe – środki na dofinansowanie własnych inwestycji 

gmin (związków gmin), powiatów (związków powiatów), samorządów województw, 
pozyskane z innych źródeł – dział 801 „Oświata i wychowanie” (wykreślenie z realizacji w 
2012 r. zadania „Termomodernizacja budynku oświaty zajęć praktyczno-technicznych 
oraz budowa wiaty wraz ze zmianą sposobu użytkowania”).  

Zwiększenie planu wydatków o kwotę 27.500,00 zł, dotyczy: 
� kwota 27.500,00 zł – wydatki majątkowe – inwestycje i zakupy inwestycyjne – 700 70005 – 

dostosowanie wydatków na zadaniu „Adaptacja budynku w Simoradzu na cele mieszkaniowe” 
do wartości po przetargu.  

Zmniejszenie planu wydatków o kwotę 118.325,74 zł, dotyczy: 
� kwota 118.325,74 zł – wydatki majątkowe – inwestycje i zakupy inwestycyjne – 801 80195 - 

wykreślenie z realizacji w 2012 r. zadania „Termomodernizacja budynku oświaty zajęć 
praktyczno-technicznych oraz budowa wiaty wraz ze zmianą sposobu użytkowania”.  

 
Komisja budżetu i rozwoju gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uchwała nr 116/XV/2012 w sprawie zmiany budżetu gminy Dębowiec na 2012r. została podjęta 
jednogłośnie. 
 

Ad.11 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Gminy A. Kulesza 

Nieruchomości oznaczone jako 24/1pb w Gumnach, 122/12 w Ogrodzonej i 11/27 w Simoradzu 
wchodzą w skład zasobu nieruchomości Gminy Dębowiec i w "Planie wykorzystania zasobu 
nieruchomości Gminy Dębowiec na lata 2012 - 2014" przyjętym zarządzeniem nr 193/2011 Wójta 
Gminy Dębowiec z dnia 14 grudnia 2011 r. zostały przewidziane do zbycia. Dla nieruchomości wydano 
decyzje o warunkach zabudowy odpowiednio 54/2011 z dnia 16 sierpnia 2011 r., 67/2011 z 19 września 
2011 r. i 88/2011 z 1 grudnia 2011 r.|Nieruchomości te nie są niezbędne do realizacji zadań statutowych 
Gminy Dębowiec.|Zgodnie z uchwałą nr 273/XXXII/09 Rady Gminy Dębowiec w sprawie zasad 
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 
oznaczony dłuższy niz 3 lata lub na czas nieoznaczonym, zbycie nieruchomości, których wartość 
przekracza 20 000 zł wymaga zgody Rady Gminy. 
 
Uchwała nr 117/XV/2012 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych stanowiących 
własność Gminy Dębowiec została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad.12 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Gminy A. Kulesza 

W związku z faktem widocznych w toku poprzedniej kadencji braków w statucie gminy postanawia się 
powołać komisję, której podstawowym celem będzie opracowanie projektu statutu, zgodnie z aktualnym 
prawem oraz potrzebami mieszkańców. Komisja będzie działać w powołanym spośród radnych składzie, 
wraz z merytoryczną pomocą Sekretarza Gminy oraz obsługi prawnej. Prace komisji na zasadzie opinii i 
wniosków wspierać będą kierownicy zainteresowanych jednostek organizacyjnych Urzędu Gminy. 
Komisja wybierze ze swojego grona przewodniczącego oraz opracuje harmonogram prac komisji.  

Kolejne zadania, to: 

1) opiniowanie zmian w Statucie Gminy Dębowiec, 
2) wnioskowanie o dokonanie zmian w Statucie Gminy Dębowiec. 
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Statut w aktualnym kształcie stanowi w dużej mierze powielenie zapisów ustawy o samorządzie 
gminnym. Brak jest w nim chociażby regulaminu prac Rady Gminy, procedowania ze skargami czy 
dopuszczalnych sposobów zawiadamiania o terminie sesji Rady Gminy i przekazywania materiałów, w 
szczególności za pośrednictwem środków komunikacji elektronicznej. Dotyczy to również możliwości 
sporządzania protokołu z sesji w formie dokumentu audio, publikowania go na stronie internetowej. 

Przewodniczący zaproponował, aby w skład komisji wchodziło 4 radnych : Bronisław Brudny, Karol 
Kozieł, Mieczysław Trombik i Marian Matejczuk. Radni wyrazili zgodę na udział w pracach komisji. 
Uchwała nr 118/XV/2012 w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Gminy Dębowiec została podjęta 
jednogłośnie. 
 
 
Ad.13 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Gminy A. Kulesza 

Z inicjatywy Przewodniczącego Rady Gminy proponujemy podjąć uchwałę, na podstawie której obniżce 
ulegną diety Przewodniczącego Rady Gminy oraz przewodniczących komisji. Przewodniczący zaproponował, 
aby jego dieta uległa zmniejszeniu o 20%, a przewodniczących komisji o 5%. Diety pozostałych radnych nie 
ulegną zmianie. 
Uchwała nr 119/XV/2012 w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych, Przewodniczącego Rady Gminy, 
przewodniczących komisji została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.14 

Wójt Gminy w swoim sprawozdaniu przedstawił następujące sprawy: 

- rozstrzygnięcia przetargu na remont budynku w Simoradzu. Podpisano umowę oraz przekazano 

plac budowy. Koszt 221 342,40 zł. brutto. Wykonawca: Faktoria sp. j 

- Podpisano umowę na nadzór inwestorski inwestycji pn. Remont Budynku Socjalnego w Simoradzu 

– 4 182,00 zł. brutto 

- przygotowań do  przetargu na wyposażenie Gminnego Budynku Ośrodka Kultury, Sportu i 

Rekreacji 

- złożenia wniosku w sprawie usuwania skutków powodzi z maja i czerwca 2010r. – zestawienie 

planowanych zadań do realizacji w 2012r. (remont drogi Mirów w Iskrzyczynie oraz remont obiektu 

mostowego do Śliża w Iskrzyczynie 

- budowy kanalizacji sanitarnej w Dębowcu Etap II – w trakcie realizacji. Wykonano ok. 0,8 km sieci 

kanalizacyjnej. 

Ad.15 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 31 stycznia 2012r. 

Protokół z sesji Rady Gminy w dniu 31 stycznia 2012 został przyjęty (po zgłoszeniu poprawki przez 

Radnego M. Trombika dotyczącej niepełnego zacytowania jego wypowiedzi podczas dyskusji nad 

uchwałą budżetową na 2012r.) przy jednym głosie wstrzymującym  

Ad.16 

Wolne wnioski i zakończenie sesji.  

Radna Z. Legierska poinformowała o sukcesie KGW w Dębowcu, które zajęło I miejsce w konkursie 
„Pasztet” i otrzymało nagrodę w wysokości  500 zł. ufundowaną przez Powiat Cieszyński oraz  I miejsce 
za najpiękniej ubrany stół. 
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Radna B. Matuszna zasugerowała, aby projekt wykonania chodnika w Iskrzyczynie był priorytetowym 
niż projekt modernizacji strażnicy. Uważamy, że bezpieczeństwo dzieci jest sprawą ważniejszą. 
 

Radny S. Badura – czy można zmniejszyć czas działania oświetlenia w Gumnach i Simoradzu w 
przypadku dobrej widoczności. Czy można zmienić ustawienie czujnika? Skrócenie czasu  świecenia o 
godzinę spowodowało by spadek kosztów o 1/10. 

Wójt Gminy T. Branny- na dzień dzisiejszy wyłączają się te latarnie, które mają techniczną możliwość. 
Nie jest do końca prawdą, że skrócenie czasu dało by oszczędności o których mówił pan Radny. Przy 
zapalaniu żarówka zużywa 100 razy więcej energii niż w trakcie rozgrzania. Ostatnio miałem spotkanie z 
firmą, która wykonuje bezpłatnie audyt dot. oświetlenia ulicznego w naszej gminie. Jeżeli stwierdzi, że 
jesteśmy w stanie zaoszczędzić przy wyłonieniu dystrybutora energii w przetargu, to taki przetarg 
przygotuje, a z oszczędności pobierze wynagrodzenie. 

Wójt sprostował zanegowaną na ostatniej sesji wypowiedź Sołtysa Iskrzyczyn p. Józefa Śniegonia 
dotyczącą przetargów wyłaniających dystrybutora energii w gminach naszego Powiatu. Wójt Gminy T. 
Branny potwierdził, że Gminy Skoczów i Goleszów miały przetargi w trakcie wykonywania, podobnie 
miasta Skoczów i Wisła.  

Waldemar Śniegoń – członek LKS „Strażak” Dębowiec zabrał głos w sprawie zmniejszonych na 2012r. 
środków finansowych przeznaczonych na kluby sportowe. Zauważył, że nie da się prowadzić klubu 
sportowego za 9 tys. zł. rocznie. Na dodatek Klub obciążany jest za wynajem pomieszczenia, co stanowi 
poważne obciążenie budżetu klubu.  

W odpowiedzi Z-ca Wójta A. Kulesza zauważył, że czynsz wynosi 600 zł. netto rocznie, w tym jest 
zawarta opłata za media, które w rzeczywistości zużywane są w dużo większej ilości. W ubiegłym roku 
przysłałem aneks do umowy, w którym zaproponowałem rozlicznie się z wody na podstawie 
wodomierza. Do dnia dzisiejszego aneks nie wrócił podpisany przez Klub, rozumiemy więc, że stawka 
czynszu odpowiada Klubowi. Być może w przyszłym roku sytuacja finansowa Gminy będzie na tyle 
korzystna, że będzie możliwe zwiększenie środków przeznaczonych na sport. Ten rok jednak jest rokiem 
bardzo trudnym i nie jest możliwe zwiększenie funduszy na ten cel. Przedstawiciele klubów też mogą ze 
swej strony negocjować ze związkiem piłkarskim obniżenie opłat startowych, opłaty za sędziów itd. 
Wszyscy wspólnie musimy działać w tym kierunku, aby kluby utrzymać. Gmina nie może dać w najem 
obiektu za darmo a zastosowana stawka za czynsz jest bardzo niska.  

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział, że  radni rok temu podejmowali bardzo trudne decyzję dotyczące 
szkół. Była propozycja połączenia dwóch szkół, zwolnienia nauczycieli. Konsekwencja tej decyzji będzie 
odczuwalna jeszcze przez kilka lat. Budżet naszej gminy jest bardzo mały, prowadzimy wcześniejsze 
inwestycje, które musimy skończyć. Dlatego apeluję o nie likwidowanie Klubu i uzbrojenie się w 
cierpliwość. 

Przewodniczący poprosił, aby jeszcze raz rozważył kwotę czynszu dla Klubu. 

Radny K. Kozieł przypomniał, że do pewnych rzeczy zmusza gminę ustawodawca, nie możemy działać 
niezgodnie z prawem. 

Na tym zakończono XV sesję Rady Gminy Dębowiec. 

Protokołował:        Obradom przewodniczył: 

Dorota Krzyżanek             Marian Matejczuk 
               


